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«Σε τόσα χρόνια ιστορίας τίποτα δεν άλλαξε και 
όλα έχουν αλλάξει»
/ Ορθοδοξία· Διεθνές Πρακτορείο Εκκλησιαστικών Ειδήσεων

Στην εκπομπή «Επικαιρότητα στην Πεμπτουσία» με τη δημοσιογράφο Μαρία 
Γιαχνάκη φιλοξενήθηκε τηλεφωνικά από το Άγιον Όρος ο θεολόγος κ. Γεώργιος 
Μανώλης ο οποίος μίλησε για τη Θεία Λειτουργία του Αγίου Ιακώβου του 
Αδελφοθέου σημειώνοντας μεταξύ άλλων «η σημερινή ημέρα του Αγίου Ιακώβου 
μας πηγαίνει πολύ πίσω, στην αρχή της χριστιανικής ζωής και της Καινής 
Διαθήκης».
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Ο κ. Μανώλης σημείωσε ότι από τις πρώτες στιγμές της χριστιανικής πίστης 
υπάρχει η τέλεση της Θείας Ευχαριστίας που κατά τη διάρκεια της χριστιανικής 
ζωής αρχίσει να διαμορφώνεται το λειτουργικό τυπικό, και ένα από τα πρώτα της 
τέλεσης της Θείας Λειτουργίας είναι του Αγίου Ιακώβου το οποίο διαφέρει αρκετά 
από τη Θεία Λειτουργία που τελούμε στις μέρες μας του Αγίου Ιωάννου του 
Χρυσοστόμου. (περισσότερα…)

http://www.diakonima.gr/2020/10/25/se-tosa-chronia-istorias-tipota-den-allaxe-ke-ola-echoun-allaxi/
http://www.diakonima.gr/2020/10/25/se-tosa-chronia-istorias-tipota-den-allaxe-ke-ola-echoun-allaxi/

